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Vragen van het lid Dobbe (SP) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport (Jeugd, Preventie en Sport) over het bericht Nederland zorgt
niet goed voor kwetsbare kinderen: «We zakken als land door het ijs»
(ingezonden 18 juli 2024).

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht Nederland zorgt niet goed voor kwetsbare
kinderen: «We zakken als land door het ijs»?1

Vraag 2
Bent u het ermee eens dat de plannen uit het hoofdlijnenakkoord fors tekort
schieten als het gaat om het verbeteren van de positie van kwetsbare
kinderen? Zo ja, welke stappen gaat u extra zetten om deze positie te
verbeteren? Zo nee, waarom vindt u het acceptabel dat er fors wordt
bezuinigd op jeugdzorg en de kinderarmoede stijgt?

Vraag 3
Hoe reageert u op de stelling van stichting KidsRights dat het feit dat het niet
verbeteren van de positie van Nederland het gevolg is van «Een gebrek aan
visie. We blijven aanmodderen»?

Vraag 4
Bent u het ermee eens dat deze zorgelijke ontwikkeling duidelijk maakt dat
bezuinigingen op jeugdzorg op dit moment onverantwoord zijn?

Vraag 5
Wat denkt u dat de gevolgen voor de jeugdzorg zijn van het zogenaamde
«ravijnjaar» waar gemeenten vanaf 2026 fors geld tekort komen, ook voor de
jeugdzorg?

Vraag 6
Deelt u de mening dat deze tekorten bij gemeenten de broodnodige
verbetering van zorg voor kinderen in de weg staan? Bent u bereid om uw
antwoord toe te lichten?

1 Nederland zorgt niet goed voor kwetsbare kinderen: «We zakken als land door het ijs» |
Binnenland | AD.nl
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Vraag 7
In hoeverre heeft de introductie van marktwerking in de jeugdzorg volgens u
bijgedragen aan het ontstaan van deze barre situatie?

Vraag 8
Bent u het ermee eens dat kinderen in een kwetsbare positie beter verdienen
dan wat er nu voor hen wordt gedaan?

Vraag 9
Bent u bereid om deze vragen één voor één te beantwoorden?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2023–2024, Vragen 2


